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Předmět Zasedání 20/2015–2018  

Datum  15. ledna 2018 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Vančurová, Zelenka, Husák, Petrouš 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Trávníčková, Zeman J., Novák T., Vokálek 

 Fakulta podnikohospodářská (F3): Mikan, Tyll, Ondrčka 

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Vltavská, Bozděchová, Knettig 

  Fakulta národohospodářská (F5): Váňa, Vondráček, Zeman K., Kinský, Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Dvořák, Krbová, Kupka, Prchal 

  Jiné: Fiala 

Omluvení  Mládková, Novák J. (F3), Novák M. (F6) 

Neomluvení   

Hosté  doc. Dvořák (prorektor), doc. Fischer (prorektor), doc. Hnilica (prorektor), Ing. 

Svoboda (kvestor), prof. Nový (děkan), doc. Ševčík (děkan), RNDr. Nenadál (ředitel 

VC), Ing. Pavlíček 

Předsedal Berka 

Doba  13:00 – 16:57 

 

Program 

1. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké 

školy ekonomické v Praze 

2. Návrh na jmenování prorektorky pro strategii 

3. Kybernetická bezpečnost VŠE 

4. Informační systém Hodnocení akademických pracovníků 

5. Informace Ubytovací a stravovací komise 

6. Hlasování o odvolání předsedy AS VŠE 

7. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání. V úvodu přivítal nového senátora Karla Zemana, který 
nahradil senátorku Ševčíkovou, jež na svoje členství v AS VŠE rezignovala. Dále oznámil, že na 
základě připomínek zaslaných předsednictvu AS VŠE bude v souladu s Jednacím řádem AS VŠE 
nadále z jednání AS VŠE zajišťován jen zvukový záznam, a nikoliv současně obrazový i zvukový 
záznam. Starší i aktuální zvukové záznamy z jednání AS VŠE jsou nyní zpřístupněny přesně 
podle jednacího řádu.  
Předseda senátu vyzval senátory k předložení návrhů k úpravám nebo doplnění programu. 
Senátor Váňa navrhl, aby bod 6 byl zařazen jako bod 1. 
Předseda Berka následně předložil ke schválení předsednictvem navržený program dvacátého 
zasedání AS VŠE. 

Hlasování č. 20-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 20. zasedání dne 15. ledna 2018 v těchto bodech: 

1. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
Vysoké školy ekonomické v Praze 

2. Návrh na jmenování prorektorky pro strategii 
3. Kybernetická bezpečnost VŠE 
4. Informační systém Hodnocení akademických pracovníků 
5. Informace Ubytovací a stravovací komise 
6. Hlasování o odvolání předsedy AS VŠE 
7. Různé 

PRO: 16 
PROTI: 5 
ZDRŽELI SE: 6 
Program byl schválen. 

Vzhledem k nepřesnému sečtení hlasů při prvním hlasování se o návrhu programu hlasovalo 
opakovaně. Jelikož byl navržený program schválen, o dalších návrzích nebylo hlasováno. 

R 

1. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
Vysoké školy ekonomické v Praze 

 Prorektor Dvořák informoval senátory, že do materiálu zapracoval připomínky, které od 
senátorů v prosinci obdržel. Předseda Studijní a pedagogické komise Mikan informoval, že se 
komise nesešla v usnášeníschopném složení a tudíž k předloženému materiálu žádné 
usnesení nepřijala.  
K bodu proběhla diskuse. 

Hlasování č. 20-2 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Zprávu o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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2. Návrh na jmenování prorektorky pro strategii 
 Prorektor Fischer omluvil z jednání paní rektorku, která je pracovně v Lyonu. Dále uvedl, že 

z toho důvodu, že byl zvolen Akademickým senátem Fakulty informatiky a statistiky 
kandidátem na děkana Fakulty informatiky a statistiky a následně rezignoval na funkci 
prorektora, vznikla potřeba navrhnout nového prorektora pro strategii. Jménem paní rektorky 
předložil návrh na jmenování doc. Ing. Ludmily Štěrbové, CSc. prorektorkou pro strategii od 
1. 3. 2018. Zároveň senátory informoval, že od 1. 3. 2018 bude statutárním zástupcem 
rektorky prorektor Dvořák. 

Hlasování č. 20-3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE projednal a bere na vědomí záměr rektorky jmenovat doc. Ing. Ludmilu Štěrbovou, 
CSc. prorektorkou pro strategii. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

3. Kybernetická bezpečnost VŠE 
 Ředitel Nenadál informoval o prosincovém hackerském útoku na VŠE. Již před jednáním AS 

VŠE dal ředitel Nenadál v písemné podobě k dispozici odpovědi na otázky senátora Ondrčky. 
K bodu proběhla diskuse. 
V průběhu projednávání bodu jednání opustila senátorka Bozděchová a senátoři Mikan a Tyll. 

Hlasování č. 20-4 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE projednal a bere na vědomí informaci o kybernetické bezpečnosti VŠE. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Informační systém Hodnocení akademických pracovníků 
 Prorektor Fischer stručně představil Informační systém Hodnocení akademických pracovníků 

(IS HaP) a využití tohoto systému na FIS. Dále zodpověděl otázky, které předem obdržel od 
předsedy Berky. K bodu proběhla diskuse. 
V průběhu projednávání bodu se na jednání vrátili senátoři Mikan a Tyll a dostavil se senátor 
Ondrčka. 

Hlasování č. 20-5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE projednal a bere na vědomí informaci o informačním systému Hodnocení 
akademických pracovníků. 
PRO: 27 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 
Senátor Mikan předložil návrh usnesení, v níž by AS VŠE poděkoval prorektorovi Fischerovi za 
jeho práci. 

Hlasování č. 20-6 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE děkuje prorektoru Fischerovi za dlouhodobé působení nejenom ve funkci prorektora 
VŠE, ale i zástupce VŠE v RVŠ. 
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PRO: 27 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

5. Informace Ubytovací a stravovací komise 
 Senátor Vokálek seznámil senátory se situací ohledně jednání Ubytovací a stravovací komise 

a Správy účelových zařízení a shrnul obsah jednání Ubytovací a stravovací komise se zástupci 
vedení VŠE dne 11. 1. 2018. 
K bodu proběhla diskuse. 

Hlasování č. 20-7 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE vyslovuje nesouhlas s usnesením Ubytovací a stravovací komise AS VŠE ve znění: „USK 
s okamžitou platností ruší odstoupení od smlouvy o ubytování číslo 8880073853 mezi SÚZ 
a panem Ing. Josefem Bednářem“ z důvodu překročení kompetencí této komise a vyzývá 
Ubytovací a stravovací komisi ke zrušení tohoto usnesení. AS VŠE v této souvislosti bere na 
vědomí konsenzuální výsledky jednání členů USK s vedením VŠE. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

6. Hlasování o odvolání předsedy AS VŠE 
 Senátor Váňa navrhl odvolat předsedu AS VŠE Berku z důvodu střetu zájmů. Předseda Berka 

reagoval. Dále proběhla diskuse. 
V průběhu diskuse jednání opustil senátor Dvořák. 
Po skončení diskuse předseda Berka předal řízení jednání místopředsedovi Markovi. 
Předsedající Marek vyzval senátory k předložení návrhů na členy pracovní komise pro odvolání 
předsedy AS VŠE.  
Senátor Kinský navrhl senátora Korejse, který s návrhem souhlasil.  
Senátor Mikan navrhl senátora Váňu, který s návrhem souhlasil.  
Senátor Váňa navrhl senátora Mikana, který s návrhem nesouhlasil.  
Senátor Marek navrhl senátorku Trávníčkovou, která s návrhem nesouhlasila.  
Senátor Korejs navrhl senátorku Krbovou, která s návrhem nesouhlasila.  
Senátor Váňa navrhl senátorku Vltavskou, která s návrhem souhlasila.  
Senátorka Vltavská navrhla senátora Biče, který s návrhem souhlasil. 
Senátor Mikan navrhl senátora Váňu na předsedu pracovní komise, senátor Váňa souhlasil. 

Hlasování č. 20-8 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE jmenuje senátora Váňu za předsedu pracovní komise pro odvolání předsedy AS VŠE. 
PRO: 24 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 
Hlasování č. 20-9 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE jmenuje senátora Biče za člena pracovní komise pro odvolání předsedy AS VŠE. 
PRO: 24 
PROTI: 0 
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ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 20-10 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE jmenuje senátora Korejse za člena pracovní komise pro odvolání předsedy AS VŠE. 
PRO: 24 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

 
Hlasování č. 20-11 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE jmenuje senátorku Vltavskou za členku pracovní komise pro odvolání předsedy AS VŠE. 
PRO: 24 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 Předsedající Marek předal slovo předsedovi pracovní komise pro odvolání předsedy AS VŠE. 
Senátorům byly oproti podpisu vydány hlasovací lístky. 

Hlasování č. 20-12 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE odvolává předsedu AS VŠE prof. Ing. Petra Berku, CSc. 
Vydáno lístků: 26 
Odevzdáno lístků: 26 
Z toho platných: 26 
Z toho PRO: 13 
 PROTI: 9 
 ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

7. Různé 
 Kvestor Svoboda informoval senátory o rozpočtu VŠE na rok 2018 dle informace z MŠMT 

a o harmonogramu schvalování rozpočtu. Rozpočet by mohl být předložen ke schválení AS 
VŠE na jednání dne 19. 3. 2018. Předběžná verze rozpočtu by mohla být k dispozici 19. 2. 2018. 

R 

 Senátor Husák projevil zájem o členství v Ubytovací a stravovací komisi. 

Hlasování č. 20-13 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE jmenuje senátora Husáka za člena Ubytovací a stravovací komise AS VŠE. 
PRO: 24 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 Senátor Karel Zeman projevil zájem o členství v Legislativní komisi. 

Hlasování č. 20-14 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE jmenuje senátora Karla Zemana za člena Legislativní komise AS VŠE.  
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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 Senátor Mikan svolal jednání Studijní a pedagogické komise na 12. 2. 2018 od 13:00 ohledně 
projednání návrhů na úpravy InSIS. 

I 

 Předseda Berka navrhl předběžný harmonogram jednání AS VŠE: 
19. 2. 2018 nebo 26. 2. 2018 – náležitosti volby do AS VŠE pro volební obvod akademických 
pracovníků, kteří nepůsobí na žádné z fakult,  a pro studenty zapsané do studijních programů, 
které neuskutečňuje žádná z fakult. 
19. 3. 2018 – schvalování rozpočtu VŠE. 
Přelom května/června – výjezdní zasedání AS VŠE v Jindřichově Hradce. 

I 

 Senátor Mikan vyvolal diskusi ohledně slučitelnosti volených a jmenovaných funkcí s úvazky 
na jiných vysokých školách. 

O 

 Předsedající AS VŠE ukončil zasedání. Termín dalšího zasedání AS VŠE nebyl stanoven. I 
V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

V Praze dne 29. ledna 2018 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


